
Talisca: Wolę przenieść się do Premier League, ale nie ma konkretów

News - ASRoma.pl

Anderson Talisca jest jednym z graczy, którzy pojawiają się najczęściej w

pogłoskach transferowych dotyczących Romy. Brazylijczyka łączy się też z

klubami z Premier League. W wywiadzie dla tureckiego Milliyet o

przyszłośći mówi sam zainteresowany.

- Wolę przenieść się do Premier League. Podoba mi się środowisko i podobają mi się

kibice, jest piękny wizerunek angielskich meczów. W każdym meczu kibice ciebie

wspierają. Jest zainteresowanie Liverpoolu i Manchesteru United, ale nie ma niczego

pewnego. Nie ma nadal niczego konkretnego. W tej chwili mamy do czynienia ze

spekulacjami. Przebywam na wakacjach w Bahii. Miałem piękne doświadczenie w

Besiktasie, kibice zawsze mnie wspierali, moja rodzina była tam szczęśliwa i

zadowolona. W Europie nauczyłem się bronić, mimo że jestem ofensywnym

graczem. Poprawiłem wiele cech. Reprezentacja? To było dla mnie piękne

doświadczenie. Atmosfera była bardzo dobra, nauczyłem się ważnych rzeczy. Tite

jest właściwą osobą, aby doprowadzić Brazylię do sukcesu. Będę pracował jeszcze

bardziej, aby zdobyć stałe miejsce w drużynie Brazylii.

Media plotkują, że Roma chce, aby Besiktas wykupił gracza z Benfici za 21 mln euro

(ma czas do 31 maja), a następnie pozyska Brazylijczyka od Turków za 30 mln euro.
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